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PROTOKÓŁ  NR  XVI/07 

z XV  SESJI  SEJMIKU  WOJEWÓDZTWA 

ŚLĄSKIEGO  III  KADENCJI 
(I posiedzenie) 

 
(18.10.2007 r. – Sala Sejmu Śląskiego, gmach Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego) 

 

1. Otwarcie sesji godz. 10
00

 – radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku. 

 

wyznaczenie radnych do komisji skrutacyjnej: 

 

1) radny Bogusław Śmigielski, 

2) radny Wiesław Maras. 

 

- radny Wiesław Maras – według listy obecności 43 podpisy złożone. 

Proponuję, Panie Przewodniczący, żeby sprawdzić rzeczywiste quorum, 

[wnioskuję] o przeliczenie głosów przez komisje skrutacyjną. 

 

 

[Radni nieobecni (według listy): Włodzimierz Skalik, Karol Węglarzy, Adam 

Wolak]. 

 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – ponieważ optycznie można 

stwierdzić, że nie mamy 43 osób – żeby sprawa była jasna – w związku z tym 

prosiłbym żeby przy wyczytanym nazwisku …[głosy z sali, poza 

nagraniem]… w tym miejscu chciałem przekazać prowadzenie dalszych 

obrad Wiceprzewodniczącemu Michałowi Czarskiemu. 

 

 

[prowadzenie obrad przejął radny Michał Czarski, Wiceprzewodniczący 

Sejmiku] 

 

 

- radny Michał Czarski, Wiceprzewodniczący Sejmiku – …już 

przystępujemy – proszę Pani Radna Lenartowicz. 

 

- radna Gabriela Lenartowicz – składam wniosek formalny o sprawdzenie 

listy obecności – imienne. 

 

 

[radny Wiesław Maras odczytał listę obecności] 
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- radny Wiesław Maras – 23 osoby zgłosiły swoją obecność, pozostałe 

obecności nie zgłosiły. 

 

- radny Piotr Spyra – mam wniosek formalny w formie pytania do Pana 

Przewodniczącego: na jakiej podstawie Regulaminu i czy za zgodą, czy był 

Pan wyznaczony przez Pana Przewodniczącego Zienca, na jakiej podstawie 

prawnej prowadzi Pan obrady ? 

 

 

[prowadzenie obrad przejął radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku] 

 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – odpowiadając na pytanie 

Pana Radnego Spyry: zgodnie z przepisami przekazałem prowadzenie obrad 

jednemu z wiceprzewodniczących. Moją wolą było żeby obrady poprowadził 

Wiceprzewodniczący Michał Czarski. 

 

- radna Gabriela Lenartowicz – składam wniosek formalny o zarządzenie 

przerwy w obradach do 7 listopada. Dzisiejsza sesja została zwołana i 

rozpoczęta w żenującym klimacie, jak Państwo – ci, którzy oczywiście byli 

obecni – zgodnie zauważyli. Ta sesja została zwołana wbrew ustaleniom 

wcześniejszym, zarówno wszystkich klubów, jak i Pana Przewodniczącego, 

wbrew deklaracjom Pana Marszałka. My nie będziemy wykorzystywali 

Sejmiku do gry politycznej przed wyborami. Chciałabym żebyśmy dotrzymali 

honorowo tego słowa i wnoszę w trybie wniosku formalnego o zarządzenie 

przerwy i przerwanie tego żenującego widowiska, do [czasu] po wyborach, do 

7 listopada w imieniu klubu Platformy Obywatelskiej. 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – czy jest głos przeciwny ? … 

Proszę, Pan Marszałek ! 

 

- Marszałek Janusz Moszyński – zaraz uzupełnię podpis. Bardzo proszę o 

dostarczenie mi listy, abym mógł już w trakcie wypowiedzi się podpisać ... 

Proszę Państwa ! Ja mam propozycję następującą: są pewne uchwały 

merytoryczne, które powinny być dzisiaj podjęte, w związku z czym 

proponowałbym żeby wycofać z porządku obrad punkty – idąc w ślad za tym, 

żeby nie było tutaj dyskusji wyborczej – punkty: 4 (sprawozdanie z 

działalności Zarządu Województwa w okresie pomiędzy sesjami), 6 (podjęcie 

uchwał w sprawie zmian w składach osobowych Komisji Sejmiku), 7 

(rozpatrzenie wniosku o odwołanie Wiceprzewodniczących Sejmiku 

Województwa Śląskiego), 19 (rozpatrzenie wniosku o odwołanie Marszałka 

Województwa Śląskiego), a także 20 (interpelacje, zapytania, wnioski, 



 3 

oświadczenia radnych). Wtedy mamy zrealizowane punkty merytoryczne od 

8 do 18. Składam to jako wniosek przeciwny i proszę Wysoki Sejmik o 

przegłosowanie. 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – mamy dwa wnioski o zmianę 

porządku obrad. Czy są jeszcze jakieś propozycje ? 

 

- radna Gabriela Lenartowicz – chciałam zaznaczyć, że mój wniosek był 

wnioskiem formalnym, a nie wnioskiem o zmianę porządku obrad, więc 

bardzo bym prosiła żeby zachować kolejność głosowania. Nie było sprzeciwu 

wobec wniosku formalnego, więc ja rozumiem, że został przyjęty. 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – wniosek formalny został 

złożony … 

 

- radna Gabriela Lenartowicz – …nie było przeciwnego, a Pan Marszałek 

złożył wniosek do następnego punktu, do zmian w porządku obrad, więc 

bardzo bym prosiła żeby się trzymać zasad i kolejności głosować wnioski 

formalne, a następnie przejść do kolejnego punktu. 

 

- Marszałek Janusz Moszyński – Pani Radna jest w błędzie ! Ja swój głos 

zgłosiłem jako wniosek przeciwny, a propozycje zmian prezentując jako jego 

uzasadnienie. Oczywiście, w stosownym momencie ponowię go jako wniosek 

formalny. 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – ponieważ sprawa została 

jednoznacznie wyjaśniona poddam pod głosowanie wniosek formalny radnej 

Lenartowicz o przerwę w obradach do dnia 7 listopada br. 

 

 

Głosowanie nad wnioskiem o przerwanie sesji do dnia 7 listopada: 

 

za  23 

przeciw 22 

wstrzym. 0 

 

 

- radny Piotr Zienc, Przewodniczący Sejmiku – tym samym przeszedł 

wniosek radnej Lenartowicz zwykłą większością głosów. Nie pozostaje mi 

nic innego jak zarządzić przerwę do 7 listopada, do godz. 10
00

. 

 

[obrady przerwano o godz. 10
20

] 


